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Z á p i s n i c a 
 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Hradnej 
konaného dňa 28. 9. 2016 o 18:00 hod. 

 
Prítomní: 
Starostka obce - Anna Petríková 
 

Poslanci OZ  -  Milan Ježík, Ing. Pavol Ježík, Ing. Stanislav Kašička, Ing. Vladimír Guňovský, 
 Jozef Kyjac, Rastislav Masár, Hana Beňová 

Pracovníčka OcÚ – Ing. Iveta Apolenová 
 
 

Ďalší prítomní:  Ing. Jana Masárová – kronikárka obce, Mgr. Tatiana Klobušická – riaditeľka 
ZŠ s MŠ Veľká Hradná, Miriam Lobotková – zástupkyňa pre MŠ  
 

 
Neprítomní:     
Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 
 

 
Program: 

1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Dokumenty školstva – školský vzdelávací a výchovný program školy a školského 

zariadenia, koncepčný zámer rozvoja školy a školského zariadenia 
3. Rozvoj obce 
4. Organizačné záležitosti 
5. Záver  
 
1. Kontrola plnenia uznesení 

 
Zasadnutie otvorila starostka obce Anna Petríková a privítala prítomných.  Skonštatovala, že 
počet prítomných poslancov je 7 zo 7 a OZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
Prečítala návrh programu dnešného zasadnutia. Prítomní poslanci program nedoplnili a súhlasili 
s navrhnutým programom. Poslanci prijali: 
 
Uznesenie č. 23/2016  

 
Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje: 
 

A)  program riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Hradnej      
    konaného dňa  28. 9. 2016  

        B)  overovateľov zápisnice  zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo  Veľkej  Hradnej  
    konaného  dňa  28. 9. 2016 Ing. Vladimír Guňovský, Jozef Kyjac 
 
    Hlasovanie: za  7 –  Ing. Pavol Ježík, Jozef Kyjac, Rastislav Masár, Milan Ježík, 
                                             Ing. Stanislav Kašička, Hana Beňová, Ing. Vladimír Guňovský 

    proti:     0 
   zdržal sa:   0    

   neprítomní pri hlasovaní:   0   
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2. Školský vzdelávací program a koncepčný zámer rozvoja školy a školského 
zariadenia 
 

Starostka privítala na zasadnutí riaditeľku školu Mgr. Tatianu Klobušickú a zástupkyňu pre MŠ 
Miriam Lobotkovú. Poslancom boli vopred doručené na preštudovanie materiály, ktoré 
vypracovala riaditeľka školy. Starostka po preštudovaní uvedených dokumentov navrhla ich 
prepracovať podľa štruktúry, ktorá je uverejnená na stránke www.minedu.sk alebo podľa iných 
škôl. Starostka nesúhlasila, aby v takejto podobe boli predložené na schválenie. Informovala 
poslancov, že koncepčný zámer školy sa vypracováva minimálne na dva roky, riaditeľka nemá 
schválený ani  zámer ani Plán kontinuálneho vzdelávania. Starostka navrhla poslancom 
neschváliť predložený Školský vzdelávací program. 
Riaditeľka školy informovala prítomných, že ŠVP pre 1. a 2. ročník je inovovaný a pre 3. a 4. 
ročník platí starý ŠVP. Riaditeľka doteraz nepredkladala na obecné zastupiteľstvo ŠVP ani 
jedenkrát. ŠVP je záväzný a je potrebné ho uverejniť na web stránke školy. Riaditeľka 
prisľúbila, že poverí učiteľku informatiky, aby založila web stránku a napĺňala ju. 
Ing. Pavol Ježík navrhol stanoviť termín na predloženie opravenej verzie dokumentov podľa 
zákona, ktoré schvaľuje obecné zastupiteľstvo. V predloženom ŠVP chýba dopracovaná 
náboženská výchova, riaditeľka uviedla, že p. farár Mgr. Peter Bajzík to do dnešného dňa 
nepredložil.  
Starostka sa pýtala na počet tried, počet učiteliek a úväzky. Riaditeľka školy uviedla, že škola má 
právnu subjektivitu a riaditeľ školy rozhoduje o počte tried. Starostka uviedla, že obec schvaľuje 
počet tried. Keďže obec nesúhlasila s vytvorením tretej triedy v škole, riaditeľka iba rozdelila 
žiakov 1. a 2. ročníka na slovenský jazyk a matematiku a prijala tretiu učiteľku na skrátený 
úväzok. Nová učiteľka vyučuje aj anglický jazyk. Zároveň uviedla, že kvôli tomu zrejme 
finančné prostriedky pridelené na prenesené kompetencie nepokryjú náklady a preto bude žiadať 
OÚ Trenčín, odbor školstva o dohodovacie konanie.  
Riaditeľka školy je zodpovedná za budovu, preto požiadala starostku, aby všetci čo majú kľúče 
od budovy ich vrátili. Toto starostka zabezpečí. 
Riaditeľka poďakovala starostke za zakúpenie dochádzkového systému, lebo sa týmto zlepšila, 
resp. spresnila dochádzka zamestnancov do práce. Požiadala starostku o zabezpečenie školenia, 
aby mohla dochádzkový systém ovládať, dopĺňať a kontrolovať. Zamestnanci ale nesúhlasia 
s tým, aby ich systém fotografoval.  Riaditeľka uviedla, že podľa školskej právničky došlo 
k porušeniu zákona o ochrane osobných údajov, lebo zamestnávateľ nemá písomný súhlas 
zamestnancov. Starostka uviedla, že dodávateľ systému určite postupoval pri inštalácii a pri 
fotografovaní podľa platných predpisov, zistí stanovisko k tomuto problému a doručí ho 
riaditeľke.  
Ďalej riaditeľka požiadala o pomoc pri rozdelení nákladov medzi originálne a prenesené 
kompetencie pri spotrebe elektrickej energie a plynu. Starostka navrhla toto prepočítať podľa m2 
využívanej plochy. 
Starostka dala riaditeľke otázku, prečo je školská družina do 16,00 hod., keď prevádzku 
schvaľuje zastupiteľstvo a v družine po 15,30 zostáva iba jedno dieťa.  
Riaditeľka uviedla, že si na začiatku školského roka zistila záujem rodičov o prevádzku družiny, 
rodičia mali záujem do 16,00 hod., preto skúšobne tak spravila. Milan Ježík upozornil, že tieto 
veci je potrebné vopred predložiť na zastupiteľstvo. Starostka navrhla viesť evidenciu detí 
v školskom klube a podľa toho sa potom rozhodne či bude prevádzka do 15,30 alebo do 16,00 
hod. 
Miriam Lobotková požiadala poslancov a starostku o zakúpenie umývačky riadu a vodnej kúpele 
do školskej jedálne. Uviedla, že na obed chodia deti na štyrikrát a potom už nie je dostatok teplej 
vody na umývanie riadu a jedlo je studené. Starostka odpovedala, že na bojleri bude pridaná 
teplota a s kúpou umývačky riadu z rozpočtu obce nesúhlasí. Ak školská jedáleň bude mať 
dostatok vlastných príjmov, môžu si umývačku kúpiť. Kuchárky sú predsa školené na to, že 
jedlo sa nezohrieva, ale udržiava sa teplé v rúre a na sporáku. Nevidí preto význam v zakúpení 
vodnej kúpele.  
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Starostka ďalej vytkla riaditeľke, že v prevádzkovom poriadku školy je uvedené, že budova sa 
o ôsmej hodine zamyká, ale v skutočnosti sa toto nedodržiava a budova je celý deň otvorená. 
Riaditeľka prisľúbila, že dá zamykanie budovy na starosť pani Filovej Viere.  
Starostka poďakovala za účasť riaditeľke školy a zástupkyni. 
 
Milan Ježík sa informoval, prečo sa neuskutočnil deň otvorených dverí v auguste tak ako bolo 
naplánované. Starostka uviedla, že stavba vo vnútri a ani okolie školy neboli pripravené 
a upravené tak, aby sa uskutočnil. Milan Ježík navrhol spraviť deň otvorených dverí v sobotu 15. 
10. 2016. Všetci poslanci sú za to, aby sa táto akcia konala v sobotu. Starostka súhlasila s tým, že 
si poslanci medzi sebou rozdelia úlohy na zabezpečení tejto akcie.  
 

3. Rozvoj obce 
 

Detské ihrisko 
Poslanec Ing. Stanislav Kašička informoval prítomných, že podklad pre detské ihrisko, ktoré 
bude vybudované pri starej škôlke je už pripravený. Komponenty na ihrisko sú už privezené a sú 
uskladnené v starej škôlke. Na jar sa začne s montážou. Raz ročne bude na detskom ihrisku 
vykonaná certifikovaná kontrola. Toto ihrisko bude verejne prístupné. Na vybudovanie ihriska 
obec obdržala niekoľko cenových ponúk, od 6 do 12 tisíc Eur. Najnižšiu ponuku predložila firma 
KOSTE plus s.r.o. z Trenčína v sume 6 293,82 Eur. Poslanci k uvedenému prijali 
 
 Uznesenie č. 24/2016  

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje úpravu rozpočtu – Rozpočtové opatrenie  
č. 4. 
 
    Hlasovanie: za  7 –  Ing. Pavol Ježík, Jozef Kyjac, Rastislav Masár, Milan Ježík, 
                                             Ing. Stanislav Kašička, Hana Beňová, Ing. Vladimír Guňovský 

    proti:     0 
   zdržal sa:   0    

   neprítomní pri hlasovaní:   0   
 
Voda 
Starostka informovala prítomných o tom, že na úrade sa uskutočnila kontrola z Piešťan. 
Kontrolovali súhlasy na odber podzemnej vody, ciachovanie vodomeru na vodojeme  a evidencie 
odberov. Kontrola nezistila žiadne pochybenia zo strany obce. 
Od septembra 2017 musíme požiadať Ministerstvo životného prostredia, ak sa nezmení zákon č. 
364/2015 o vydanie nového súhlasu pre odber podzemnej vody. Povolenia, ktoré vydával 
obvodný úrad ŽP už nebudú platiť, lebo boli povolené bez ministerstvom schváleného 
hydrogeologického prieskumu. Na vybavenie nového povolenia bude potrebné vykonať nový 
hydrogeologický prieskum, výpočet množstva podzemnej vody, merania, výdatnosť a iné. 
Finančné náklady na vybavenie nového súhlasu budú približne 10 tisíc Eur. 
 
Mladý hasiči 
Starostka informovala poslancov, že Emil Filko má záujem a ochotu pracovať s mladými 
nádejnými hasičmi, chce sa znovu s nimi zapojiť do hry Plameň. Vypracoval a predložil plán 
a rozpočet. V zimnom období sa budú stretávať v jednej triede v bývalej základnej škole,  na 
dvore  a na ihrisku sa môže uskutočňovať útok, cvičiť sa môže aj v kultúrnom dome alebo v hale 
na Svinnej. Predbežný rozpočet je cca 3 tisíc Eur, do konca roka bude potrebné asi 1 tisíc Eur. 
Starostka je naklonená tomuto návrhu a projekt podporuje. Rastislav Masár podotkol, že treba 
zistiť u detí, či je o takéto aktivity záujem.   
 
Prevádzka kaderníctva v bývalej škole 
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Ing. Peter Kopecký začal koncom augusta pripravovať kaderníctvo, ktoré sa bude nachádzať 
v bývalej riaditeľni. Prevádzka bude mať vlastné meranie pre elektrinu a plyn. Predpokladá 
otvorenie v novembri 2016. Pán Kopecký predložil starostke zoznam realizovaných 
a pripravovaných prác k 28. 9. 2016. Doteraz bolo vykonané vybúranie starej podlahy, 
vybudovaný bol nový rozvod vody, osadený vodomer, spravená izolácia v podlahe proti vlhkosti 
a tiež tepelná izolácia podlahy, železobetónový poter, nivelácia, nový rozvod elektriny so 
samostatným meraním, sieťkovanie stien a nová štuková omietka. Ešte sú naplánované tieto 
práce: dokončenie omietok, kompletáž elektro, zateplenie stropu, kompletáž vodovodnej batérie 
a osadenie elektrického bojlera, maľovanie, realizácia plávajúcej laminátovej podlahy, montáž 
nábytku, osadenie dverí. Keď budú vyčíslené všetky náklady, bude stanovené symbolické 
nájomné.  
Starostka by privítala, keby sa v zostávajúcej časti školy vytvoril nejaký klub, kde by sa mohli 
stretávať napríklad dôchodci alebo občania, ktorí by mali záujem o nejakú aktivitu. 
 
Projekty 
Naša obec sa zapojila do výziev PPA, máme podané projekty na zateplenie kultúrneho domu 
spolu s úradom, cestu na Horných dieloch a cestu na Patrovec. Pri projekte realizácie cesty na 
Patrovec už prebehlo jedno kolo a boli sme neúspešný. Predpokladáme, že II. kolo bude v roku 
2017. Ďalej sme žiadali finančné prostriedky na opravu domu smútku a na kancelárske 
vybavenie úradu. Ani tieto dotácie sme však nezískali. Z dotácie na kancelárske vybavenie úradu 
sme chceli zakúpiť nové dvere do knižnice. Keďže sme neuspeli, starostka obce požiadala 
poslancov o navýšenie rozpočtu na výmenu dverí do knižnice. Predpokladá, že to bude investícia 
vo výške 1000 – 1200 Eur. Poslanci prijali 
 
Uznesenie č. 25/2016  

Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje úpravu rozpočtu – Rozpočtové opatrenie  
č. 5. 
 
    Hlasovanie: za  7 –  Ing. Pavol Ježík, Jozef Kyjac, Rastislav Masár, Milan Ježík, 
                                             Ing. Stanislav Kašička, Hana Beňová, Ing. Vladimír Guňovský 

    proti:     0 
   zdržal sa:   0    

   neprítomní pri hlasovaní:   0   
 
 
Miestnosť pre vodičov v bývalej MŠ 
Požiadali sme SAD Prievidza, aby zrušili odberné miesto elektrickej energie v starej škôlke. 
SAD tu má prenajatú miestnosť pre vodičov, platia ročne nájomné vo výške 57 Eur. Budovu 
bývalej MŠ nebudeme udržiavať, SAD Prievidzi sme vypovedali k 31. 12. 2016 nájomnú 
zmluvu. 
 
Dažďová kanalizácia 
Pri povolení vypúšťať odpadové vody do povrchových vôd dal Obvodný úrad životného 
prostredia Trenčín podmienky, ktoré musí obec do 31. 12. 2016 splniť. Jedná sa o výmenu 
potrubia za nepriepustné. Je potrebné vymeniť celú dĺžku potrubia – priemer 100. Vyplastovanie 
takejto šírky a dĺžky je finančne pre našu obec neúnosné. Obec dokonca ani nevlastní pozemky, 
ktoré sú umiestnené pri kanalizácii. Obec podala na Okresný úrad Trenčín, Odbor starostlivosti 
o životné prostredie žiadosť o odklad najmenej o 5 rokov alebo o prehodnotenie a zmenu 
podmienok.  
 
  

4. Organizačné záležitosti 
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a) Predaj pozemku na Horných dieloch 

 
Na minulom zasadnutí sme schválili zámer predať pozemok parcela č. 815/126 a cenu 23,00 Eur 
za  m2 záujemcovi Ing. Igor Gábor, Trenčín. Pán Gábor zaslal na obecný úrad žiadosť 
o prehodnotenie ceny pozemku z 23 na 20 Eur.  Starostka mu oznámila, že s najväčšou 
pravdepodobnosťou sa cena pozemku nezmení. Pán Gábor aj v tom prípade, že sa nezníži cena 
má záujem o kúpu uvedeného pozemku. Poslanci zníženie ceny zamietli a k prijali 
 
Uznesenie č. 26/2016  

 
Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Hradnej schvaľuje predaj pozemku KN-C parcelné číslo 
815/126, výmera 948 m², druh pozemku: záhrady vedenom na LV č. 1 pre katastrálne 
územie Veľká Hradná, obec Veľká Hradná, okres Trenčín, ktorého vlastníkom je obec 
Veľká Hradná kupujúcim Ing. Igor Gábor, rodený Gábor, narodený 3. 1. 1982 a Ing. 
Slavomíra Gáborová, rodená Štoberová, narodená 7. 9. 1982, obaja trvale bytom: 
Východná 2336/11, 911 08  Trenčín do bezpodielového spoluvlastníctva manželov v 1/1 za 
jednotkovú kúpnu cenu 23,00 € / 1 m², t. j. celkovú kúpnu cenu 21.804,00 Eur (Slovom: 
Dvadsaťjedentisícosemtoštyri Eur) s poukazom na ustanovenie § 9a, ods. 8e zákona č. 
138/1991 Z. z. o majetku obcí, v znení neskorších predpisov. 
 
 Dôvodom hodným osobitného zreteľa je pri tomto predaji výstavba rodinného 
domu, za účelom zvýšenia populácie v obci a následného ďalšieho rozvoja obce (uvedený 
dôvod hodný osobitného zreteľa bol schválený na riadnom zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva vo Veľkej Hradnej Uznesením č. 22/2016 zo dňa 15. 6. 2016). 
 
 Zámer previesť predmetný majetok týmto spôsobom bol zverejnený na úradnej 
tabuli obce Veľká Hradná, ako aj na internetovej stránke obce Veľká Hradná od 15.6.2016 
do 1.7.2016. 
 
 Toto uznesenie bude prílohou návrhu na vklad do katastra nehnuteľností. 
 
 Hlasovanie: z celkového počtu 7 poslancov bolo prítomných 7 poslancov, „za“ 
hlasovalo 7 poslancov. 
 
 Pri prevode majetku obce – CKN parcela č. 815/126 na 3. osobu nie je porušený § 9a) 
ods. 6 zákona č. 138/1991 o majetku obcí v znení neskorších predpisov a doplnení 
niektorých zákonov.  
 
 
  Hlasovanie: za  7 –  Ing. Pavol Ježík, Jozef Kyjac, Rastislav Masár, Milan Ježík,  
                                            Ing. Stanislav Kašička, Hana Beňová, Ing. Vladimír Guňovský 

    proti:     0 
   zdržal sa:   0    

   neprítomní pri hlasovaní:   0   
 
 
 
 
 
  

b) Žiadosť o odkúpenie pozemku 
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Na obecný úrad bola doručená žiadosť o odkúpenie pozemku č. 783/15 v časti Horné diely, 
záujemca: Peter Tuna, Nová Dubnica. Poslanci k uvedenému prijali 

 
Uznesenie č. 27/2016  
 

A) Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje zverejniť zámer predať pozemok 
v časti Horné Diely – parcela č. 783/15 k. ú. Veľká Hradná. 

 
B) Obecné zastupiteľstvo jednomyseľne schvaľuje cenu pozemku u parcely číslo 783/15 

v časti Horné Diely 23,00 Eur / m2. 
 
 

       Hlasovanie: za  7 –  Ing. Pavol Ježík, Jozef Kyjac, Rastislav Masár, Milan Ježík, 
                                             Ing. Stanislav Kašička, Hana Beňová, Ing. Vladimír Guňovský 

    proti:     0 
   zdržal sa:   0    

   neprítomní pri hlasovaní:   0   
 
   

c) Audit obce 
 

Starostka poslancom prečítala Správu nezávislého audítora, ktorý uskutočnil dňa 19. 9. 2016 
audit účtovnej závierky obce Veľká Hradná. Podľa stanoviska audítora účtovná závierka 
poskytuje vo všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný obraz finančnej situácie Obce 
Veľká Hradná k 31. 12. 2015 na výsledky jej hospodárenia a peňažné toky za rok končiaci 
k uvedenému dátumu v súlade so zákonom o účtovníctve. Ďalej audítorka skonštatovala, že na 
základe overenia rozpočtového hospodárenia zachyteného v poznámkach účtovnej závierky 
nezistila vo všetkých významných súvislostiach skutočnosti, ktoré by spochybňovali vykázané 
výsledky rozpočtového hospodárenia. Stav vykázaného dlhu obce a návratných zdrojov podľa 
overenia je zhodný so stavom vykázaným v účtovnej závierke. Poslanci prijali: 
 

 
Uznesenie č. 28/2016  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu audítora a overenie účtovnej závierky za 
rok 2015 zo dňa 19. 9. 2016. 
 
      

d) Diskusia 
 

Hana Beňová sa informovala, či je ešte možné dokúpiť do obce modré kontajneri na papier, lebo 
ten, ktorý je umiestnený na Horných dieloch je stále plný a občania ukladajú papier vedľa 
kontajnera. Starostka vysvetlila, že už nie je možné dokúpiť viac kontajnerov, ale ak bude 
kontajner plný môžeme papier vyviezť na Svinnú. 
Rastislav Masár – Kedy budú pristavené do obce veľkokapacitné kontajnery na objemový 
odpad? Starostka odpovedala, že začiatkom októbra.  
Ing. Pavol Ježík sa informoval, či nie je možné dovybaviť svadobku a kúpiť nové stoličky do 
kultúrneho domu. Starostka povedala, že sa budú dokúpené prípitkové poháre, stoličky sa budú 
postupne dokupovať.  
Milan Ježík navrhuje dať na okná v kultúrnom dome žalúzie. Starostka uviedla, že žalúzie sú 
zakúpené, ale má obavu, že sa počas zábav a diskoték návštevníkmi zničia. 
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Ing. Pavol Ježík chcel vedieť, či sa plánuje dať pri novú školskú budovu dopravná značka 
„Obytná zóna“. Starostka odpovedala, že toto musí byť odsúhlasené dopravným inšpektorátom.  
Hana Beňová sa zaujímala o to, ako sa dá dosiahnuť, aby všetky autobusy chodili na Horný 
koniec. Starostka vysvetlila, že už niekoľko krát obec žiadala na SAD Trenčín o zachádzanie 
autobusov na horný koniec, ale VÚC Trenčín s uvedeným nesúhlasila.  
 

 
5.  Záver 

 
Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie OZ o 21:45 hod. 
 
 
 
 
 
 
 
      .................................................                                  ....................................................... 
       Anna Petríková, starosta obce                                      Milan Ježík, zástupca starostu 
   
 
 
 
 
 
 
      ..........................................................                           ..................................................... 
      Ing. Vladimír Guňovský, overovateľ                    Jozef Kyjac, overovateľ 


